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1.  Bent u op de hoogte van dit onderzoek? 
Ja, wij zijn op de hoogte van het onderzoek in die zin dat wij het, net als uw fractie, e.a. vanuit 
de media hebben moeten vernemen. 

2. Wat doet Goirle dit jaar tegen de overlast en gevaren van vuurwerk? 
- Jongerenwerk Mainframe geeft voorlichting over vuurwerk aan groep 8 van alle 

basisscholen in de gemeente; 
- Jongerenwerk Mainframe organiseert een voetbaltoernooi op oudejaarsdag; 
- Jongerenwerk Mainframe wijst tijdens de ambulante rondes jongeren actief op de 

overlast en gevaren van het afsteken van vuurwerk; 
- Er worden posters en flyers gedrukt en verspreidt om mensen op de gevaren van 

vuurwerk te wijzen;  
- De openbare prullenbakken in de gemeente worden de laatste weken van het jaar 

afgesloten; 
- Er komen borden die inwoners attenderen op het opruimen van het afval na het afsteken 

van vuurwerk; 
- Op 1 januari worden veegwagens ingezet om het vuurwerkafval op te ruimen.  

3. Hoe gingen de vuurwerkvrije zones vorig jaar met het handhaven? 
De gemeente Goirle heeft nooit vuurwerkvrije zones gehad. 

4. Is een vuurwerkverbod en een centrale afsteekplek een mogelijkheid in Goirle? 
Op dit moment zijn wij van mening dat het huidige beleid rondom oudejaarsavond / nacht 
voldoet.  

5. Wat heeft uw voorkeur? 
Op dit moment zijn wij van mening dat het huidige beleid oudejaarsavond / nacht voldoet. Er 
is dan ook geen reden om een voorkeur uit te spreken.  

6. Hoe gaat uw de smokkel van illegaal vuurwerk aanpakken gezien wij een grensgemeente 
zijn? 
De controle en handhaving van de smokkel van vuurwerk is een taak die ligt bij de politie. Wij 
gaan er vanuit dat deze haar taak en verantwoordelijkheid neemt om deze wetsovertreding 
aan te pakken en handhavend op te treden als smokkelaars worden betrapt.  
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7. Op 23 november werd ook bekent dat de standaarden voor vuurpijlen onveilig zijn, wat kan 
uw hiertegen doen? 
In het Vuurwerkbesluit is vanaf dit jaar opgenomen dat vuurpijlen alleen verkocht mogen 
worden als daarbij door de consument een lanceerstandaard gekocht wordt. Uit de media 
hebben wij vernomen dat alle soorten lanceerstandaarden die de vuurwerkbranche aan de 
consument wilde verkopen aanvankelijk zijn afgekeurd. Het is aan de landelijke overheid, in 
samenwerking met de vuurwerkbranche, om nu hierop te acteren. De gemeente heeft hier 
geen rol in.     


